
Protokół Nr 122/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 17 kwietnia 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki - p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta - p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski, p. Janusz Kwiatek oraz 

Skarbnik Powiatu - p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu - p. Elżbieta Bieniek, Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg - p. Jacek Dłuski, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. Agnieszka 

Szczepkowska, Kierownik Wydziału Komunikacji - p. Grzegorz Gromański, Kierownik Wydziału Oświaty, 

Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska wraz z inspektorem p. Sławomirem 

Knapińskim oraz Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta - Grzegorz Napiwodzki.  

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Rozpatrzenie wniosku o ustawienie ławek na ul. Olsztyńskiej. 

2. Stopień zaawansowania działań w sprawie wniosku dotyczącego budowy chodnika w Łynie.  

3. Informacja o możliwości uczestniczenia w „Programie kształtowania i pielęgnacji zadrzewień 

przydrożnych dróg wojewódzkich i powiatowych w województwie warmińsko – mazurskim”.  

II. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Wnioski Powiatowego Zarządu Dróg o wydanie pozwolenia na wycinkę drzew. 

III. Wydział Komunikacji: 

1. Sprawa zwrotu nadpłaty za wydanie karty pojazdu. 

IV.  Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Przedłużenie porozumienia o współpracy pomiędzy OHP a Powiatem Nidzickim dotyczącego 

działalności Punktu Pośrednictwa Pracy i Młodzieżowego Centrum Kariery w Nidzicy. 

2. Propozycja przejęcia przez Powiat Nidzicki Filii nidzickiej Biblioteki Pedagogicznej. 

3. Wynagrodzenia nauczycieli za trzy miesiące 2014 r. 

4. Pełnomocnictwo dla dyr. ZSZiO do podejmowania działań związanych z uczestnictwem w programie 

„Erasmus +”. 

5. Omówienie wystąpienia pokontrolnego RIO z kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja o wynajmie nieruchomości przez jednostki Powiatowe. 

VI.  Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Uchwała w sprawie powołania składu Komisji Konkursowej opiniującej oferty na realizację zadań 

publicznych Powiatu Nidzickiego w roku 2014. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie       

podziału województwa warmińsko-mazurskiego na okręgi wyborcze w celu wyboru radnych do 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

- przyjęcia stanowiska popierającego Apel Zarządu Związku Gmin Śląska Opolskiego o 

niedopuszczenie do wprowadzenia do polskiego porządku prawnego referendum tematycznego bez 

progu frekwencyjnego. 

3. Omówienie wniosku o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Nidzickiego na 2014 r. środków 

finansowych w kwocie 15.000 zł z przeznaczeniem na przygotowania kompletnej dokumentacji 

aplikacyjnej do Programu PL13 Ograniczanie społecznych nierówności w zdrowiu. 

VII. Wydział Finansowy: 

1. Omówienie wystąpienia pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z 

przeprowadzonej kontroli w Starostwie Powiatowym i Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2014, 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014-2025. 

3. Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 
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Ad. I. 1. 

Pan Starosta przypomniał, że na sesji zgłoszona została interpelacja o ustawienie ławek na ul. 

Olsztyńskiej. Obiecał wówczas, że rozpatrzy ją Zarząd Powiatu. Poinformował członków zarządu, że po 

zapoznaniu radnego z kosztami związanymi z opróżnianiem koszy, które również trzeba by postawić przy 

ławkach (wydatek rzędu 2.400 zł w skali roku), to odstąpił on od swojego wniosku. Kosze przy ławkach są 

nieodzowne, żeby nie zaśmiecać chodników.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. I. 2. 

p. Jacek Dłuski poinformował, że kosztorys inwestorski na chodnik w Łynie wynosi 40.700 zł. Nie brano 

tu pod uwagę 6 palet kostki należącej do mieszkańców.  

Pan Starosta dodał, że Burmistrz Nidzicy zgadza się na partycypację w kosztach tego zadania. Z Radą 

Sołecką ustalono zakres robót – od skrzyżowania do istniejącego chodnika po stronie boiska szkolnego oraz z 

drugiej strony – od skrzyżowania do istniejącego chodnika przy szkole. W dniu dzisiejszym Zarząd nie podejmie 

decyzji o budowie. Powróci do sprawy dopiero po rozpatrzeniu wniosku przez Radę i znalezieniu pieniędzy na 

ten cel. PZD musi także najpierw rozliczyć zimowe utrzymanie dróg.  

Zarząd jednogłośnie postanowił wysłać wniosek do Burmistrza Nidzicy o rozważenie możliwości 

współfinansowania w 50% zadania w Łynie w 2014 r. 

 

Ad. I. 3. 

p. Jacek Dłuski przedstawił możliwość uczestniczenia w „Programie kształtowania i pielęgnacji 

zadrzewień przydrożnych dróg wojewódzkich i powiatowych w województwie warmińsko – mazurskim”. 

W dniu 15 kwietnia 2014 roku Starosta Nidzicki Pan Grzegorz Napiwodzki uczestniczył w sadzeniu drzew 

przydrożnych w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 542 na odcinku Zapieka – Frygnowo. Celem projektu 

jest opracowanie wieloletniego Programu kształtowania, uzupełniania i właściwej pielęgnacji istniejącej zieleni 

przydrożnej, a także odtworzenia zadrzewień alejowych poprzez wprowadzenie nowych nasadzeń w pasie 

drogowym dróg wojewódzkich oraz powiatowych na terenie Warmii i Mazur. 

Pan Starosta zaznaczył, że jest to bardzo pożądana i twórcza inicjatywa. Powiat wytypuje odcinki dróg i 

zdefiniuje swoje potrzeby w wyżej przedstawionym zakresie. Na nasadzenia i szkolenia wpłynie do 

województwa ok. 20 mln zł. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 

 

Ad. II.  

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wnioski Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o wydanie 

zezwolenia na : 

- wycinkę 1 drzewa gat. lipa drobnolistna z pasa drogowego drogi powiatowej nr 1528 N Witrażowo – 

Łyna – dr. woj. nr 545 (Nidzica) rosnącego w Wietrzychowie na wysokości działki nr 76. Drzewo posiada 

znaczny ubytek wgłębny w pniu oraz dziuplę. Uszkodzenia te stanowią realne zagrożenie dla pieszych oraz 

ruchu drogowego. Zarząd jednogłośnie wydał zezwolenie na wycinkę drzewa; 

- 1 drzewa gat. jesion z pasa drogowego drogi powiatowej nr 1613 N Robaczewo – Piotrowice – Stare 

Połcie – Janowiec Kościelny – Kołaki – Jabłonowo Adamy – Nowa Wieś Wielka – gr. woj. (Grzebsk) 

rosnącego w m. Janowiec Kościelny na wysokości posesji nr 71. Wnioskodawca określił, iż korzenie drzewa 

uszkadzają fundament budynku mieszkalnego oraz ogrodzenie posesji. Zarząd jednogłośnie wydał zezwolenie 

na wycinkę drzewa. 

p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że Starosta zobligowany jest do sporządzania Raportu z 

wykonania Powiatowego Programu Ochrony Środowiska i chce go sporządzić własnym sumptem. Braki 

kadrowe spowodowane pobytem na zwolnieniu lekarskim pracownika odpowiedzialnego za opracowanie 

dokumentu obecnie uniemożliwiają dokończenie go. Prace nad Raportem trwają. Dodała,  że Starosta ma także 

obowiązek sporządzenia uproszczonych Planów Urządzania Lasów, które nie stanowią własności Skarbu 
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� Państwa. Wydział opracowuje dokumenty potrzebne do zlecenia sporządzenia tychże planów. Planuje również 

wystąpić o środki zewnętrzne na to zadanie, jeżeli będzie tylko taka możliwość. Temat ten niebawem powróci 

pod obrady zarządu. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 

 

p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączył p. Grzegorz Gromański. 

 

Ad. III. 

p. Grzegorz Gromański poinformował, że wpłynął wniosek o zwrot nadwyżki za kartę pojazdu wydaną 

w latach 2003-2006. Przypomniał, że Trybunał uznał pobieranie opłaty w wysokości 500 zł za niezgodną z 

konstytucją. Różnie Starostwa w Polsce rozpatrywały takie wnioski, nieliczne powiaty wypłacały nadwyżkę. 

Większość oczekiwała na wyrok sądu i dopiero wypłacały. W naszym powiecie był bardzo nieliczne przypadki. 

W ubiegłym roku był jeden. Sąd nakazał zwrot nadpłaty. W bieżącym roku jest 5 wniosków. W okresie 

obowiązywania rozporządzenia wydano 455 kart pojazdu , co przemnożone prze 450 zł daje kwotę 618.375 zł. 

Zgodnie z opinią mecenasa należałoby odpowiadać na wnioski odmownie. Wnioskodawcy mają wtedy 

możliwość złożenia pozwu do Sądu. 

Pan Starosta uważa, że odmowa odsunie nieco problem. Jeśli będą pozwy, trzeba będzie zmierzyć się z 

tematem. Zakłada, że wszyscy uprawnieni nie wystąpią. Trzeba zastosować taką procedurę, jak wskazuje w 

opinii radca prawny, zachowując konsekwencję w stosunku do poprzedniego wniosku. Dodał, że koszty 

postępowania sądowego są w tym przypadku niewielkie, do zaakceptowania. 

Zarząd jednogłośnie przyjął proponowany tok postępowania z wnioskami o zwrot nadpłaty za 

kartę pojazdu. 

 

p. Grzegorz Gromański opuścił salę obrad, a dołączyli p. Jolanta Tymińska i p. Sławomir Knapiński. 

 

Ad. IV.1. 

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że 27 maja 2009 r. Powiat Nidzicki podpisał z Warmińsko-

Mazurskimi OHP porozumienie dotyczące działalności Punktu Pośrednictwa Pracy i Młodzieżowego Centrum 

Kariery w Nidzicy. Punkt mieści się w Przychodni, a umowa użyczenia pomieszczeń ważna jest do końca 

przyszłego roku. OHP zwraca się z prośbą o przedłużenie użyczenia do 2019 r. Obecnie OHP ponosi jedynie 

koszty utrzymania, na podstawie umowy zawartej z ZOZ. p. Tymińska przypomniała, że w ubiegłym roku Pan 

Starosta uczestniczył w negocjacjach pomiędzy ZOZ a OHP, a podpisany aneks obowiązuje do końca czerwca 

tego roku. Proponowała, aby odtąd OHP negocjował umowy bezpośrednio z dyrektor ZOZ, jako stroną umowy. 

Zarząd jednogłośnie poparł treść odpowiedzi dla OHP na wyżej przedstawioną prośbę. 

Pan Wicestarosta zapytał, czy OHP nie powinien przedstawić sprawozdania z realizacji projektu. 

p. Jolanta Tymińska odparła, że w tym samym piśmie OHP podaje interesujące p. Wicestarostę 

informacje. 

 

Ad. IV.2. 

p. Jolanta Tymińska stwierdziła, że na dzień dzisiejszy powiat nie posiada obiektu, gdzie można by 

przenieść Bibliotekę Pedagogiczną. Odbędzie się spotkanie z dyrektorami szkół i być może któryś z nich 

znajdzie jakiś lokal. Poinformowała, że na spotkaniu Kierowników Wydziałów Oświaty mowa była o 6 

powiatach, które nie przejęły bibliotek. Mają na decyzję 6 miesięcy. Niektóre próbują łączyć bibliotekę 

pedagogiczną z poradnią. Te powiaty, które przejęły biblioteki, otrzymały konkretną rekompensatę w postaci 

budynków. Nasz powiat musiałby płacić za wynajem lokalu, w którym się mieści biblioteka, a który wymaga 

remontu. Zapytała, czy członkowie Zarządu mają jakieś propozycje w tej sprawie. 

Pan Starosta podkreślił, że jest 6 miesięcy na podjęcie decyzji. Pomysł z umieszczeniem biblioteki na 

Wyborskiej, po Agencji nie wypalił, ponieważ ta jest jeszcze na początku drogi. Dodał, że na początku maja 

odbędzie się spotkanie z dyrektorami szkół.  

p. Janusz Kwiatek stwierdził, że czekał na propozycję Urzędu Marszałkowskiego. 

Pan Starosta przypomniał, że propozycja przejęcia części budynku na Olsztyńskiej upadła, ponieważ 

Zarząd Melioracji będzie się rozbudowywać. Chcieliśmy i zyskaliśmy wsparcie  Festiwalu w kwocie 7.000 zł, 
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� umieszczono naszą inwestycję w planie wojewódzkim, termomodernizację budynku zarządu dróg, przekazano 

samochód dla Powiatowego Zarządu Dróg. Te informacje przekazywał Starosta na bieżąco.  

p. S. Knapiński poinformował, że Powiat Szczycieński nie przejmie biblioteki. 

Pan Starosta uważa, że jeśli byśmy przejęli bibliotekę, to musiałaby spełniać określone cele.  

p. Janusz Kwiatek dodał, że musiałaby coś zaoferować, ponieważ obsługuje cztery gminy. 

Pan Starosta zauważył, że nikt nie zmusza do przejęcia biblioteki. Jednak chcąc ją przejąć, trzeba by 

wypracować pomysł, żeby spełniała swoją rolę.  Obsługę finansową musiałaby prowadzić któraś z jednostek.  

p. Robert Radzymiński uważa, że jeśli powiat ma przejąć bibliotekę, to Urząd Marszałkowski powinien 

coś zaoferować, jeśli nie obiekt, to pieniądze, czy odświeżony księgozbiór. Nie chce przejmować biblioteki po to, 

żeby ją za jakiś czas zlikwidować. 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęła prośba pracowników Biblioteki Pedagogicznej w Nidzicy o 

przejęcie tej placówki.  

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że przejmując bibliotekę, trzeba by zachować elementy pedagogiczne, 

żeby otrzymywać na nią subwencję. Biblioteki pedagogiczne mają takimi pozostać. Uchwała Samorządu 

Województwa mówi o zamiarze likwidacji bibliotek pedagogicznych do końca sierpnia br. 

p. Robert Radzymiński podkreślił, że w budżecie nie ma pieniędzy na bibliotekę. Jak nie ma środków, ani 

lokalu, to trudno coś wymyślić. 

Pan Starosta zaznaczył, że subwencja na pracowników jest, ale nie ma na woluminy. 

p. Robert Radzymiński uważa, że księgozbioru od lat nie uzupełniano. 

Pan Starosta zaznaczył, że Samorząd Województwa nie ma więcej mienia w naszym powiecie. Uważa, 

że powiat rozsądnie działając ma sporo do zyskania w przyszłości. 

p. Robert Radzymiński twierdził, że nie mając środków, będziemy zmuszeni zlikwidować bibliotekę. Są 

argumenty przeciwko przejęciu tej placówki. Trzeba odnowić księgozbiór, żeby mieszkańcy z niego mogli 

korzystać.  

Pan Starosta zaznaczył, że niedługo trzeba będzie podjąć ostateczną decyzję.  

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że od 2016 r. zmieniają się przepisy dotyczące funkcjonowania 

Poradni. Będą musiały wykonywać zadania wspólnie z Bibliotekami Pedagogicznymi, stąd próby łączenia tych 

placówek w innych powiatach. Powstać mają Ośrodki Rozwoju Edukacji, w skład których wchodzić będą 

poradnie, biblioteki pedagogiczne i ośrodki dokształcania nauczycieli. 

p. Robert Radzymiński wyraził zadowolenie z poprawy stosunków z samorządem wojewódzkim, ale w 

kwestii biblioteki potrzeba inwestycji. Przedłużenie ścieżki rowerowej aż samo się prosiło, biorąc pod uwagę, że 

droga 545 ma ścieżkę w planie. Uważa, że trzeba przedstawiać swoje argumenty. Jeśli powiat za przejęcie 

biblioteki nie otrzyma nic w zamian, to w czym samorząd wojewódzki może nam pomóc – zapytał.  

Pan Starosta podkreślił, że nikt nas nie zmusza do przejęcia biblioteki. Nastąpił bardzo ciepły klimat w 

stosunkach między samorządami. Jeszcze raz wspomniał, że nie było problemu z dofinansowaniem Piosenki 

Francuskiej. Pytano wręcz, w czym jeszcze mogą uczestniczyć. Starosta zaznaczył, że jakiś pomysł na przyszłość 

będzie. Prosił o dalsze przemyślenia Zarządu odnośnie biblioteki pedagogicznej w perspektywie współpracy z 

Poradnią. 

 

Ad. IV. 3. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła wynagrodzenia nauczycieli za okres styczeń-marzec 2014 r. 

Poinformowała, że nauczyciele osiągają średnią we wszystkich grupach awansu zawodowego i sytuacja taka 

utrzyma się do sierpnia. Ubiegłoroczne działania powodują określony skutek. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. IV. 4. 

p. Jolanta Tymińska wnioskowała o udzielenie pełnomocnictwa Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy – p. Dariuszowi Wółkiewiczowi do podejmowania wszelkich 

czynności prawnych związanych z realizacją projektu w ramach programu „Erasmus +”.  

Zarząd jednogłośnie udzielił Dyrektorowi Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 

stosownego pełnomocnictwa. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
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�  Ad. IV. 5. 

p. Renata Mróz przypomniała, że do Starostwa wpłynęły zalecenia pokontrolne Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie dla Zespołu Szkół Ogólnokształcących. 

p. S. Knapiński przypomniał, czego te zalecenia dotyczyły i działania szkoły czynione w ich zakresie. 

Pan Wicestarosta zapytał, czy dyrektor już odpowiedział na zalecenia. 

p. Elżbieta Bieniek podkreśliła, że jednostka musi odpowiedzieć na nie w ciągu 30 dni. 

 

p. Jolanta Tymińska zauważyła, że gdyby dyrektor odpowiedział na nie, to złożyłby egzemplarz pisma do 

Starostwa. Dodała, że przesłała do stosowania dla wszystkich jednostek wyjaśnienia dotyczące prawidłowego 

naliczania średnich wynagrodzeń i struktury zatrudnienia.  

Pan Starosta polecił poinformować dyrektora szkoły o terminie udzielenia odpowiedzi do RIO.  

p. Renata Mróz omówiła ogólne zalecenie dotyczące naliczania i wypłaty nagród dla nauczycieli z 2012r., 

pomimo, że zakres kontroli rozpoczynał się od roku 2013. Sprawdzono, czy został naliczony fundusz nagród w 

wys. co najmniej 1%. Był taki naliczony w wysokości 1,13 %. W uchwale Rady Powiatu mamy natomiast zapis, 

że tworzy się fundusz w wysokości 1%, więc trzeba będzie go zmienić na „co najmniej 1%”, jak w ustawie. Nie 

stwierdzono uchybień odnośnie nie wypłacenia nagród nauczycielom, ponieważ nie było żadnych wniosków o 

jej przyznanie. Kontrolujący stwierdzili, że było to zgodne z obowiązującym w tym czasie prawem. 

 

p. Jolanta Tymińska i p. S. Knapiński opuścili salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. V. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację Dyrektora ZSRiO w Jagarzewie o zamiarze wynajęcia sali 

wraz z wyposażeniem komputerowym w celu przeprowadzenia zajęć z przepisów ruchu drogowego dla 

kandydatów na kierowców. Umowa zawarta będzie od 5 maja br. na 30 godzin za kwotę brutto 10 zł/godz.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Ad. VI. 1. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały w sprawie powołania składu Komisji Konkursowej 

opiniującej oferty na realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego w roku 2014. Zaproponowała 

następujący skład komisji konkursowej: Marzena Pawlak – Przewodnicząca Komisji, Lech Brzozowski – 

Zastępca Przewodniczącej, Robert Radzymiński – członek, Elżbieta Bieniek – członek, Elżbieta Szypulska – 

członek. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 367/2014 w sprawie powołania składu Komisji 

Konkursowej opiniującej oferty na realizację zadań publicznych Powiatu Nidzickiego w roku 2014. 

 

Ad. VI. 2. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie podziału 

województwa warmińsko-mazurskiego na okręgi wyborcze w celu wyboru radnych do Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Zarząd bez uwag pozytywnie zaopiniował projekt uchwały; 

- przyjęcia stanowiska popierającego Apel Zarządu Związku Gmin Śląska Opolskiego o niedopuszczenie do 

wprowadzenia do polskiego porządku prawnego referendum tematycznego bez progu frekwencyjnego. 

Zarząd bez uwag pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Do obrad dołączył radny Waldemar Słupski. Odtąd Zarząd Powiatu obradował w pełnym składzie. 

 

Ad. VI. 3. 

p. Elżbieta Bieniek wnioskowała o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Nidzickiego na 2014 r. środków 

finansowych w kwocie 15.000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie przygotowania kompletnej dokumentacji 

aplikacyjnej do Programu PL13 Ograniczanie społecznych nierówności w zdrowiu finansowanego ze środków 
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� Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2009-2014 i budżetu państwa. Dodała, że jednym z zadań 

powiatu jest realizacja programów zdrowotnych, które niestety wymagają dużych nakładów finansowych. 

Minister Zdrowia chce zwiększyć dostęp społeczeństwa do programów profilaktycznych i zakwalifikował m. in. 

Powiat Nidzicki do Programu z Funduszu Norweskiego. Na ten cel będą bardzo duże środki finansowe, ale 

trzeba przygotować dokumentację, ocenę potrzeb zdrowotnych, program profilaktyczny, systematykę działań.  

Pan Starosta dodał, że część prac wykonujemy we własnym zakresie. Brakuje nam specjalistycznej kadry. 

Zorganizował spotkanie z dyrektor ZOZ, by ustalić metodykę działania. Niestety okazuje się, że nie zrobimy tego 

sami. Ogrom prac nas przerasta. Wniosek należy złożyć do 2 czerwca 2014 r. Musimy zabezpieczyć środki 

finansowe, jeśli chcemy przystąpić do programu. Złożono zapytanie ofertowe. Z przesłanych ofert zostanie 

wybrana najkorzystniejsza. Finansowanie programu jest w 100% zewnętrzne, przez Fundusz Norweski i budżet 

państwa. Jeśli do niego nie przystąpimy, zostanie nam dokumentacja. Wiedzy specjalistycznej, żeby 

samodzielnie ją opracować, nie mamy.  

Zarząd jednogłośnie zdecydował o przystąpieniu i zabezpieczeniu 15.000 zł na sfinansowanie 

przygotowania kompletnej dokumentacji aplikacyjnej do Programu PL13 Ograniczanie społecznych 

nierówności w zdrowiu. 

 

Ad. VII. 1. 

p. Renata Mróz omówiła wystąpienie pokontrolne RIO w części dotyczącej powiatu i udzieliła do niego 

wyjaśnień. Wystąpienie pokontrolne stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Starosta wyraził zadowolenie z wyników kontroli, ponieważ wypadła bardzo dobrze. Wskazane  

nieprawidłowości to jedynie techniczne usterki. Dostosujemy się do zaleceń. Podziękował zespołowi za wynik 

kontroli. Dodał, że prawie każdy wydział Starostwa był kontrolowany. Kontrolujący stwierdzili, że możemy być 

dumni z kadry. 

Następnie Pan Starosta poinformował, że wygraliśmy sprawę z PFRON o zwrot kosztów dofinansowania 

zakupu soczewek. Fundusz ma zwrócić pieniądze dla powiatu wraz z odsetkami.  

 

Ad. VII. 2. 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 

2014. Składają się nań następujące zmiany: 

1. Na wniosek Kierownika Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego Starostwa Powiatowego dokonuje się zwiększenia planu finansowego 

Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o kwotę 5.000 zł z przeznaczeniem na 

przygotowanie posiłków dla uczniów szkół w związku z organizowaniem Powiatowego 

Turnieju Wiedzy Pożarniczej ,,Młodzież zapobiega pożarom”, Powiatowego Turnieju 

Motoryzacyjnego, Powiatowych Mistrzostw Pierwszej Pomocy dla szkół 

ponadgimnazjalnych, turnieju w podnoszeniu ciężarów o Puchar Starosty Nidzickiego. 

Powyższe środki zostały przesunięte z działu 926 rozdz. 92605 § 4210- zakup materiałów i 

wyposażenia, z planu przy Starostwie.  

2. Na wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących zwiększa się plan dochodów o 

kwotę 6.750 zł z tytułu otrzymanych darowizn od sponsorów na organizację XXX 

Festiwalu Poezji Prozy i Piosenki Francuskiej i równocześnie zwiększa się plan wydatków 

jednostki z przeznaczeniem na zakup nagród, wyżywienie dla uczestników oraz opiekunów 

młodzieży uczestniczącej w festiwalu.  

3. Zabezpiecza się plan wydatków w wysokości 28.065 zł w formie dotacji celowej dla 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na dofinansowanie inwestycji polegającej na 

utwardzeniu terenu i budowy parkingu przy budynku Przychodni Obwodowej w Nidzicy ul. 

Traugutta 13. Parking ten będzie służył poprawie dostępu i komfortu w korzystaniu z usług 

medycznych dla pacjentów poradni i pracowni znajdujących się w budynku Przychodni w 

zakresie specjalistycznego lecznictwa ambulatoryjnego oraz podstawowej opieki 

zdrowotnej. Źródłem pokrycia w/w zadania są uwolnione środki finansowe z rozdz. 75704- 

rozliczenia z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez skarb Państwa lub jst. w  
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� wyniku spłaty kolejnych rat kredytów z odsetkami przez ZOZ oraz aktualizacją stopy 

procentowej spłacanego kredytu. 

4. Dokonuje się przesunięcia w planie finansowym Starostwa Powiatowego na kwotę 210 zł z 

§ 4410 podróże służbowe krajowe na § 4420 podróże służbowe zagraniczne. Powyższe 

zmiany wynikają z planowanego wyjazdu Starosty Nidzickiego do Szlezwiku – Holsztyn 

(Niemcy) na wspólne posiedzenie Konwentu Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz 

Zarządu Sejmiku Powiatowego Regionu Szlezwik-Holsztyn w daniach 13-16 maja 2014 r. 

Planowana kwota dotyczy wypłaty diety. 

5. Zabezpiecza się plan wydatków w wysokości 2.272,16 zł na zwrot dotacji  

niewykorzystanej w roku 2013 przez Powiatowy Urząd Pracy z programu kapitał Ludzki, 

projekt ,,Pakiet na start” POKL.67.01.01-28-168/12. Powyższa kwota, zgodnie z 

wytycznymi, pozostawała do wydatkowania w roku 2014. Realizacja projektu nie 

wymagała poniesienia kosztów, które by wpłynęły na wykorzystanie tej kwoty w br. 

Dlatego na podstawie obowiązujących przepisów prawa i zapisów umowy, 

niewykorzystane środki należy zwrócić na konto Instytucji Wdrażającej. Źródłem pokrycia 

w/w wydatków są wolne środki z lat ubiegłych. 

6. Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 85.807 zł na realizacje projektu 

,,Edustrefa w Nidzicy. Jest to niezrealizowany plan z 2013 roku. Ponadto przesuwa się 

wydatki w planie projektu na kwotę 8.400 zł w związku z obowiązkiem wydatkowania 

kosztów pośrednich projektu przez beneficjenta głównego jakim jest Powiat Nidzicki oraz 

powierzeniem wykonywania pracy księgowej projektu pracownikowi zatrudnionemu w 

Starostwie Powiatowym w Nidzicy.  

7. Zwiększa się plan przychodów o kwotę 2.272,16 zł z tytułu wolnych środków z lat 

ubiegłych. 

Zarząd jednogłośnie poparł wyżej przedstawiony projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Następnie p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014-2025. 

W projekcie uchwały w sprawie zmian w WPF wprowadza się następujące zmiany: 

- uaktualnia się plan dochodów i wydatków zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu, 

- zmienia się wynik budżetu (deficyt budżetu po zmianach wynosi 64.232,80 zł, który zostanie pokryty z 

wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt), 

- zwiększa się plan przychodów budżetu o kwotę 2.272,16 zł z tytułu wolnych środków, o których mowa w art. 

217 ust. 2 pkt 6 ustawy, 

- zmniejsza się plan wydatków na poręczenia kredytu dla ZOZ w Nidzicy w związku z aktualizacją odsetek 

bankowych od spłaconego kredytu.  

Zarząd jednogłośnie poparł wyżej przedstawiony projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Ad. VII. 3. 

p. Renata Mróz omówiła następujące wnioski o zmiany w budżecie powiatu: 

1) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 41/2014 z dnia 10 kwietnia 2014 r. o dokonaniu 

zmian w planie dotacji celowej w dziale 852 rozdziale 85202 § 2130, wynikających z przeprowadzonej w 

kwietniu analizy liczby mieszkańców przebywających w domach pomocy społecznej na tzw. „starych 

zasadach”. W drodze powyższej decyzji zwiększono dochody powiatu o kwotę 61.112 zł. Zarząd Powiatu 

jednogłośnie zdecydował o zwiększeniu dochodów powiatu w dziale 852 rozdziale 85202 § 2130 – dotacje 

celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację bieżących zadań własnych powiatu, jak również o 

zwiększeniu wydatków w dziale 852, rozdziale 85202 § 2820 – dotacja celowa z budżetu państwa na 

finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom o kwotę 61.112 zł. 

2) Starostwo Powiatowe wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Nidzickiego na 2014 r. 

środków finansowych w kwocie 15.000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie przygotowania kompletnej 

dokumentacji aplikacyjnej do Programu PL13 Ograniczanie społecznych nierówności w zdrowiu 
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� finansowanego ze środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2009-2014 i budżetu państwa. 

Zarząd jednogłośnie rozpatrzył wniosek pozytywnie i postanowił o zmniejszeniu wydatków w dziale 750 

rozdziale 75020 – starostwa powiatowe o kwotę 15.000 zł, w tym § 4300 – zakup usług pozostałych 

(zadanie: holowanie samochodów) o kwotę 11.524 zł, § 4040 – dodatkowe wynagrodzenie roczne o kwotę 

2.250 zł i § 4700 – szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej o kwotę 1.226 

zł, natomiast o zwiększeniu wydatków w dziale 750 rozdziale 75020 w § 4300 o kwotę 15.000 zł. 

Powyższe zmiany zawarte zostały w uchwale Nr 368/2014 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2014, która została podjęta jednogłośnie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

p. Renata Mróz przypomniała wniosek radnego Zdzisława Napiórkowskiego, zgłoszony podczas ostatniej 

sesji, o zwiększenie dofinansowania Nidzickiego Funduszu Lokalnego z 10.000 zł na 15.000 zł.  

Pan Starosta zaznaczył, że rozmawiał na ten temat z Panią Margol. Uważa, że obecna kwota jest 

wystarczająca, nie widzi potrzeby jej zwiększania.  

Wobec powyższego, Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko, o dofinansowaniu Nidzickiego 

Funduszu Lokalnego z przeznaczeniem na fundusz stypendialny w dotychczasowej wysokości. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

  Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Waldemar Słupski 

 Członek Zarządu 

         / - / Janusz Kwiatek 

 


